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Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wtociawek

w imieniu mieszkaic6w wloctawka ponownie prosze o remont chodnixa
na ulicy Uroczej. Znajdujq siq przy niej dwie waine dla miasta plac6wki
o6wiatowe, Liceum 096lnoksztatcqce i przedszkole. obecny stan techniczny
chodnika zagra2a bezpieczeristwu mtodzie2y i dzieci, tak2e mieszkaric6w
pobliskiego Domu Matego Dziecka ,,Maluch,,.
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